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UNDE DUCE FRICA? 

Pun și eu întrebari de om simplu  

Ben Todică 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dacă îți spui părerea despre cum vezi tu adevărul pe orice platformă din Internet și 

guvernului nu-i convine, te amendează. Ce înseamnă această formă de amendare care 

îți ia dreptul la opinie? Este o formă de hoție legală. Adică îți pun cătuși la mâini ca să 

te apare „CICĂ”, și te fură după pofta lor din buzunare prin amenzi. Nu mai ai voie să 

pronunți negru, mama, tata, bunica, soț, soție etc., toate inventate precum făceau 

feudalii cu taxele pe ferestre sau fumuri la case. Și nimeni nu se șifonează, nici măcar 

justiția, etica sau demnitatea umană. Bunul Simț. Constituția forjată de mii de ani prin 

lacrimi și sânge a devenit un anunț pe ușa unui WC. Păi ce facem, oameni buni? Au 

ieșit țicnitii din casele de nebuni și ignoră total CREAȚIA? Arestatii pe toți și hai cu ei 

la prășit. Câinele și pisica au mai multă demnitate decât demonstrează civilizația 

actuală. În afară de război, mai marii lumii nu mai au nimic în cap. Doar atât știu: dă-
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mi bani ca să fac bombe pentru că trebuie să te apăr; dacă nu-mi dai, îți dau foc la casă. 

Păi e un fel de mafie ca pe vremurile dinaintea asasinării președintelui John Kennedy. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

În timp ce Kennedy vorbea, își ținea discursul, mafia din spatele lui râdea, după care 

l-au asasinat și s-au încastrat în guvern precum jurnaliștii lui Bush în Irak.. Au 

colectat toate religiile lumii nu cu dorința de a fi iubiți de Dumnezeu, ci pentru a crea 

zarvă între credințe și popoare. Eu iubesc poezia de când l-am întâlnit pe Eminescu. 

Ca să te admir și să iubesc, poetule, trebuie să fiu mai bun ca tine. Adică educat, ca să 

te înțeleg. Ai văzut vreun prost sau idiot să te citească și să te admire din prima? 

 Admirați și respectați cititorul și fiți mândri că e în fața domniilor voastre, a 

poeților. Fiți stăpânii talentului vostru și nu sluga orgoliului muieresc. Fii smerit, 

poetule în fața darului tău. Ferească-te Dumnezeu să pici între palmele care te 

aplaudă dacă nu eșți sincer! 

  

Noi trăim într-o fudulie literară continuă, neglijând astfel scrierile românilor 

abandonați prin diaspora de sute de ani. Cred că nu pot fi tolerate asemenea mofturi, 

atât academice cât și religioase. Nu ai pus o virgulă sau o cratimă, gata, la gunoi cu 

tine. Halal canoane după care vă ascundeți ca într-o cetate domnească. Faceți 

deosebire între inteligență și rațiune, între inimă, instinct și orgoliul meritocratic sau 

de paznic al sistemului care te-a angajat. Sunt în lume în jur de 50 de milioane de 

români care vorbesc o română neacceptată de lanțurile academice și toți aceștia nu 

au acces la țara mamă. Ei sunt orfani, abandonați până în cele mai îndepărtate 
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colțuri ale lumii. Ei au multe de spus. Așa în cuvintele lor rămase legate ombilical în 

mii de ani de istorie. Ei trebuie ascultați cu sufletul și frăția din noi. 

  

Copil fiind, în sălile de cinema mă îngrozeau soldații hitlerișți când apăreau pe ecran. 

Tot ca atunci, azi mă îngrozesc soldații americani. În ultimii 30 de ani s-au transformat 

treptat din eroi în teroare. Nu mă surprinde de ce se sinucid când se lasă la vatră. 

Omorând atâția civili peste hotare în numele apărării țării lor ca patrioți, această 

minciună, logic, se întoarce împotriva conștiinței lor. Credeți că îngerii îi bat pe umeri 

când se roagă în genunchi și îi încurajează, zicându-le: Hai ridică-te și mergi mai 

departe că mai ai mulți de împușcat azi: părinți și bunici, copilași în leagăn și mămici, 

că dacă nu-i execuți tu la ei acasă, vin ei peste tine AEn America, zicea George Bush 

junior. Cine sunt acești criminali care mânjesc demnitatea umană călcând pe sufletul 

și conștiința divină? Suntem oare viermi pentru plăceri carnale și sânge? Care e 

diferența dintre un lagăr nazist și Guantanamo Bay? De ce oamenii sunt arestați și 

duși din patria lor în insula cubaneză? Cu ce drept și pentru ce crimă? Că sau opus 

invaziei americane? Nu s-au mai săturat de jaf și prăduit? Acestea sunt întrebări logice 

pe care și le pune soldatul american înainte de a se sinucide. De ce nu înțelegem asta? 

Schimbarea condiției umane cu forța nu e naturală. E împotriva forței divine. Biserica 

încurcă, susțin organizatorii de războaie și s-au hotărât s-o elimine din circuit. 

  

E în regulă să te angajezi în armată și să te distrezi în România într-un hotel de 4-5 

stele, cum susține senatoarea Șoșoacă, pe o mie de euro pe zi, plus masaje și fete la 

pat. După misiune, o misiune în care ucizi oameni, oameni care nu ți-au făcut nici un 

rău, te întorci acasă și te sinucizi ca un adevărat erou al patriei. Cum naiba îți aperi tu 

țara, când tu ești invadatorul altor popoare? 

  

O vină are și Biserica pentru că nu ține pasul cu evoluția și progresul civilizației. 

Tineretul de azi nu crede în povestea Biblică a primilor Adam și Eva din aceeași rațiune 

ca și soldatul care se sinucide atâta timp cât nu erau primii creați. Existau și alte triburi 

în paralel cu ei. Urmașii lor s-au împreunat cu cine? Tineretul de azi se întreabă, nu e 

prost, naiv sau fraier. 

  

Capitalismul a jucat teatru pentru a-i convinge pe comuniști să treacă de partea lor. 

Veniți la noi, că uite ce cașcaval avem și veți avea și voi. Șase milioane au părăsit 

România, iar după 30 de ani de hipnoză economică au pierdut tot ce agonisiseră, iar 

azi sunt gata încă șase milioane s-o părăsească. Nu-i mai leagă nimic de neam și 

cultură. Au transformat sărbătorile tradiționale de Paști de Crăciun în urlete sălbatice 

pe stadioane conduși cu ușurință în tranșe hipnotice de influenceri care în istorie au 

dus popoare și națiuni întregi în prăpastie sau pe fundul oceanelor. 
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Vorbind de schimbarea în educație prin introducerea noilor forme de accesorii ca 

tehnologie și calculatoare, inteligența artificială și digitalizarea în comunicare Eu și 

mulți alții că mine, dacă ar fi existat GPS-ul acum 45 de ani nu am fi reușit să trecem 

frontiera fără acest telefon mobil. Azi cărțile cu hărțile orașelor nu mai există în 

magazine și nici cunoștințe generale de orientare în teren nu se mai predau în școli. 

Te rătăcești în mijlocul pădurii și dacă rămâi și fără telefon sau baterie cum te mai 

orientezi să ajungi dincolo? Nu ai învățat nimic despre soare, răsărit și mușchii 

copacilor ca să te orientezi. Nu mai ai giroscop biologic în memorie și rămâi blocat în 

fața cobrei IA. O GĂÎNĂ HIPNOTIZATĂ. Vei fi detectat prin satelit și arestat. Iată cât 

de ușor vei fi dus în orașul de 15 minute unde vei fi fericit fără a avea nimic. Iată unde 

ne-au adus orgolioșii, orgolioși ca cei care ne-au condus în democrație. Securitatea 

României nu a mai avut Românie căreia să-i fie răspunzătoare așa că s-au prostituat 

noilor păpușari. 

  

Ca să fim dizolvați ca NAȚIUNE, S-A HOTĂRÂT că va trebui să renunțăm la credința 

noastră și la tradițiile părinților și strămoșilor noștri, la artă și cultură, ca apoi să 

devenim doar consumatori în fermă. Occidentalizati în ritm forțat. Asistăm la 

dispariția României, în timp ce în lume sunt aproximativ 50 de milioane de români 

care de sute de ani au fost marginalizați de vremuri. Aveau bătrânii o vorba: Pe unde 

trec americanii, nici iarba nu crește. Mulțumim trădătorilor! România și-a pierdut 

suveranitatea și independența. Noi avem ceva în plus față de americani, am trecut prin 

comunism, o experiență de care ei nu știu, dar suntem intimidați s-o folosim. 

Experiența evoluției sub cotropitor. 

  

A apărut acum teama de inteligența artificială, teama de o forță superioară nouă: 

SUPRAOM. Hai s-o luăm cu încetinitorul. Exemplu de supraom este și cuțitul..., că e 

mai tare decât carnea, și mai adaug - glonțul, otrava, mașina, robotul, calculatorul etc. 

Adică ni se pedalează ideea că INTELIGENȚA ARTIFICIALĂ JUDECĂ SINGURĂ ȘI 

SE PROGRAMEAZĂ SĂ FACĂ CE VREA DUPĂ DORINȚĂ ȘI NECESITATE ȘI CĂ 

REPEDE VA AJUNGE LA CONCLUZIA CĂ OMUL E UN PARAZIT AL PLANETEI DE 

CARE TREBUIE SĂ SE DEBARASEZE CUM O FACEM AZI NOI DE ȘOBOLANI. 

  

NU E ADEVĂRAT! Dacă omul crează inteligența artificială și o încarcă cu tot ce știe 

el, asta nu înseamnă că datorită vitezei sale analitice este mai inteligentă decât omul. 

Da, este mai rapidă, este un robot din material mult mai tare decât carnea și mă poate 

toca într-o secundă dacă inamicul meu îl programează s-o facă. Ei, atunci el/ea devine 

un pericol pentru om. Un pericol tot așa cum o mașinărie funcționează fără gardă de 

protecție. Pe vremuri dar și azi, în industrie dacă nu respectai regula de protecția 

muncii, erai eligibil de amendă sau închisoare. Un robot poate alerga mai rapid decât 

omul, însă are și el limitele lui de construcție, aleargă doar până se descompune fizic. 

Dar asta nu înseamnă că e mai inteligent decât omul – e doar mai eficient la probă.  
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Inteligența artificială va depăși omul? NICIODATĂ! Doar că ea e programată de om 

ÎN FUNCȚIE DE CUM EVOLUEAZA OMUL - să atingă înălțimea evoluției inteligenței 

umane și apoi regulat  e ADUSĂ LA ZI. 

  

Da! Este un pericol doar dacă e programată să ucidă. Singură nu o poate face pentru 

că e limitată de însăși limita inteligenței omului care NICI EL nu se cunoaște încă pe 

el însuși. Azi, omul de știință e plin de el fără să realizeze că e doar o caricatură serioasă 

a orgoliului său – LIPSIT TOT MAI MULT DE RESPECT ȚĂ DE CREAȚIE. Dacă pui 

un nebun pe o scenă la TED, va fi tot atât de interesant (pentru necunoscători) precum 

e un om de știință sau artist. Când pretinzi că știi absolut totul, AI ÎNCETAT 

CĂLĂTORIA CUNOAȘTERII. Omul este singurul său PERICOL. O mașină IA care 

vine de nicăieri nu poate merge nicăieri. O MAȘINĂ AI E LIPSITĂ DE INSTINCT 

DIVIN. 

 Ni se spune mereu să uităm perioada comunistă. De ce? Nimeni nu le spune evreilor 

să uite Holocaustul. Ba din contră, ei primesc despăgubiri lunare de la statul german 

pentru suferință și viețile pierdute. De ce nu procedăm și noi la fel cu RUSIA. Să-i 

punem să ne plătească despăgubiri pentru 44 de ani de suferință. Să ne plătească lunar 

un salariu de 2000 de euro pe familie, spre exemplu. Dacă evreii se plâng mereu 

împotriva ororilor Germaniei fasciste, de ce nu ieșim și noi să ne plângem împotriva 

ororilor comuniste și să ni se rezolve și nouă suferința cu aceeași măsură, cu 

despăgubiri. Că există un precedent creat la Haga după război. Dacă vestul dorește să 

promoveze democrația, o democrație în care câștigă majoritatea, atunci e binevenită, 

iar dacă se promovează o democrație în care câștigă minoritatea șmecherilor, atunci, 

mulțumesc! Păstrați-v-o!!! 

                             ROMEXIT din democrația cașcavalului vulpii viclene. 


